

Date: September 11th, 2025, Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai – United Arab Emirates

<u>Sub: appointment of new Chief Executive Officer</u> <u>Greetings</u>,

We are pleased to announce the appointment of Mr. Mohamed Itani as Chief Executive Officer of United Foods PJSC and its subsidiaries, effective September 10, 2025.

We would also like to inform you that Mr. Fethi Khiari will be retiring from his position as Chief Executive Officer. The Chairman and Board would like to sincerely thank Mr. Fethi for his years of dedicated service and leadership at United Foods Company. His contributions have been invaluable in shaping the company's growth and success.

التاريخ: 11 سبتهبر 2025م السيد/ حامد احمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي - الإمارات العربية المتحدة

<u>الموضوع / تعيين رئيس تنفيذي جديد.</u> تحمة طبية وبعد،

يسعدنا الإعلان عن تعيين السيد/ محمد عيتاني رئيساً تنفيذياً لشركة الأغذية المتحدة ش.م.ع وشركاتها التابعة، وذلك اعتباراً من 10 سبتمبر 2025. كما نود الإفادة بأن السيد/ فتحي خياري سيتقاعد من منصبه الحالي كرئيس تنفيذي للشركة، ويتقدم رئيس مجلس الإدارة وأعضاء المجلس بجزيل الشكر للسيد / فتحي على سنوات الخدمة المخلصة والقيادة التي قدمها لشركة فتحي على سنوات الخدمة كان لإسهاماته دور بالغ الأثر في نمو الشركة ونجاحها.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام

Accept our sincere regards,

Mohamed Shawky Abulkarim Legal Advisor

محمد شوقي عبدالكريم المستشار القانوني

CC: Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi – UAE

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظبي —أ ع م





United Foods PJSC Announces Appointment of Mr. Mohamed Itani as Chief Executive Officer

United Foods PJSC ("the Company") is pleased to announce the appointment of Mr. Mohamed Itani as Chief Executive Officer, effective 10 September 2025. Mr. Itani will report directly to the Board of Directors.

Mr. Itani brings over 25 years of international leadership experience in the FMCG and food & beverage industries, having held senior executive positions with leading organizations across the Middle East, Africa, CIS, and China. His previous roles include CEO of Oils and Fats – Arabia at IFFCO Group, Executive Vice President of International Business at Agthia Group PJSC, and Chief Executive Officer at Ajlan Group Holding, among others.

Recognized for his strategic vision, strong values, and people-centric leadership style, Mr. Itani has a proven track record in driving growth, innovation, and organizational transformation within highly competitive markets. He holds a master's degree in Business and Management from Saint Joseph University of Beirut.

The Board of Directors welcomes Mr. Itani and looks forward to his leadership as United Foods continues its growth and expansion journey. For further information,

Please contact Investor Relations: 045063805

شركة الأغذية الهتحد تعلن عن تعين السيد/ محمد عيتاني، رئيساً تنفيذياً

يسر شركة يونايتد فودز ش.م.ع ("الشركة") أن تعلن عن تعيين السيد محمد عيتاني رئيساً تنفيذياً للشركة اعتباراً من 10 سبتمبر 2025، حيث سيباشر مهامه تحت الإشراف المباشر لمجلس الإدارة.

يتمتع السيد عيتاني بخبرة قيادية دولية تزيد عن 25 عاماً في قطاع السلع الاستهلاكية (FMCG) وصناعة الأغذية والمشروبات، إذ شغل مناصب تنفيذية عليا لدى مؤسسات رائدة في الشرق الأوسط وأفريقيا ورابطة الدول المستقلة والصين. تشمل مناصبه السابقة: الرئيس التنفيذي لقطاع الزيوت والدهون — العربية في مجموعة إفكو، نائب الرئيس التنفيذي للأعمال الدولية في مجموعة أغذية ش.م.ع، والرئيس التنفيذي لمجموعة عجلان القابضة، وغيرها.

ويُعرف السيد عيتاني برؤيته الاستراتيجية وقيمه الراسخة وأسلوبه القيادي الذي يضع الموظف في المقام الأول، وقد حقق سجلاً مُشرفاً في قيادة النمو والابتكار والتحول المؤسسي في أسواق شديدة التنافسية. وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة القديس يوسف في بيروت.

يرحب مجلس الإدارة بالسيد عيتاني ويتطلع إلى قيادته مع استمرار يونايتد فودز في مسيرة النمو والتوسع.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع قسم علاقات المستثمرين: 045063805